

Happy Chinese New Year

At the beginning of this month (Feb.9th-Feb.14th) was the Lunar New Year in Taiwan. This year is the Year of the Dragon. In traditional beliefs, the "dragon" symbolizes good fortune. The Year of the Dragon officially started on Feb.10th (Sat.), the first day of the Lunar New Year.

Though belated, I would like to give wishes to our clients and partners: May the new year bring prosperity and good fortune. We are looking forward to your continued support in the coming year.

Furthermore, the official website of our Japan branch has been accomplished this week. This website is primarily categorized into four major themes, the content is simple and clear yet informative, without missing any key details. The website address is provided below. We kindly ask for your time to visit and support us. Thank you.

<https://aziojp.com/>

Happy Chinese New Year

本月初(2/9至2/14)為台灣舊曆年，今年為龍年，在傳統觀念裡，「龍」具有祥瑞、吉祥的象徵，而龍年也正式於2/10(六)春節初一開始。

雖然晚了些，在這新的一年先祝尊敬的客戶及各方協力夥伴們：炮聲龍龍新年到，步步高升好徵兆，在新的一年還請多多關照。

此外，讓我方及日方等待已久的屬於日本分社的官網已於本周全新啟動，此官網主要歸類四大主題，從公司簡介到最新消息一覽，各類內容皆簡單明瞭，使人淺顯易懂。

網址如下，煩請撥空給予支持瀏覽，謝謝。

<https://aziojp.com/>

Happy Chinese New Year

今月の初め(2月9日~2月14日)に台湾の旧正月がやってきました。今年は辰年で、伝統的な台湾社会では、「龍」はあらゆる物事を幸運に導いてくれると象徴されています。辰年は2月10日(土)、いわゆる春節の初日に始まりました。

Azirian Group の関係者各位へ：新春おめでとうございます。今年もよろしくお願いたします。

さて、弊社と日本の関係者の間で長らく待ち望まれていた日本支社の公式ウェブサイトがようやく完成しました。

このウェブサイトは主に企業紹介からお知らせ一覧までの4つの主要なテーマに分類されています。内容はシンプルでわかりやすく、情報量も豊富だと言えます。ウェブサイトは以下のリンクをご参照ください。どうぞよろしくお願いたします。

<https://aziojp.com/>

